
Drumuri de milarde
Vicepresedintele Consiliului Judetean, Gheorghe Dicu va ramane, de luna aceasta, pe drumuri... la
propriu. Vicele Dicu va inspecta toate drumurile de inters judetean pentru a vedea cu ochii lui care sunt
problemele cu care se confrunta primarii din judet.
  Pana acum, in afara de investitiile facute in urma inudatiilor au fost intreprinse lucrari de intretinere, dar
si plombari. "In afara imbracamintilor asfaltice, trei firme de constructii se ocupa de pietruirea a 13
drumuri din diferite locatii din judet. Sapte sunt cu lucrarile in grafic", precizeaza Gheorghe Dicu. 
  Vicele este nemultumit de faptul ca in Sibiu nu exista specialisti in proiectare de drumuri, iar banii dati
merg in vistieria firmelor din judetele limitrofe. 
  "Nu avem proiectanti de drumuri. Lucram cu specialisti tot din alte judete, precum Brasov sau Baia
Mare. In loc ca sumele date pentru proiectarea drumurilor sa intre in buzunarele unor specialisti din
Sibiu, banii merg in alte judete", a precizat vicepresedintele CJ. Inundatiile au dat si ele de furca
drumarilor judeteni. Cele mai grav afectate de viituri sunt podurile din Dobarca, Porumbacu si Mosna,
dar si cateva podete, care au fost sparte si degradate. Pentru repararea distrugerilor cauzate de inundatii in
bugetul CJ Sibiu au intrat 6,4 miliarde de ROL, adica 640.000 de RON din fondurile de rezerva ale
Bugetului de Stat.  
  
  Teodora GHEORGHIU
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